
 

 

 

REFERAT_____________________________________________ 
 
Emne: Skolebestyrelsesmøde den 26.05.2020 
 

Mødedato 

26.05.2020 

Mødested/lokale 

Afdeling Strandgade 

Mødet påbegyndt kl. 

17.30 

Mødet afsluttet kl. 

19.30 
Deltagere  

Anne Gulbech, Mette Denert, Jens Ove Dalby, Torben Steenholdt, Thomas Brandt Pasgaard, 

Majbritt Skov Christensen,  
Fraværende 

Oliver Vinkel, Benjamin Thaysen, Tina Aandstad Sørensen, Anja Haahr Larsen, Dorritt Jensen 

Smed, Jeppe J Moos, Mette Denert 

 
Dato 

27.05.2020 

Referent 

Birthe Østenkjær Hansen 

Direkte telefonnr. 

76 81 40 44 

Journalnr. 

17.01.01-P35-31-14 

 

 

 

1. Ordstyrer 

 

 

 

2. Godkendelse af 

referat fra mødet 

den 19.02.2020 

 

 

3. Nyt fra formand, 

elevråd og ledelse. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Torben Steenholdt trådte til som ordstyrer, da Anja Haahr Larsen var 

fraværende. 

 

 

Referatet fra mødet den 19.2.2020 blev godkendt.  

Møderne i marts og april blev ikke afholdt pga. restriktioner i forbindelse med 

Covid-19.  

 

 

Ledelse: 

Der er blevet arbejdet på højtryk med at få skolen godt i gang igen efter 

nedlukningen. Lige efter genåbningen var mange forældre bekymrede, men 

efter blot en uge oplevede vi stor opbakning. I forbindelse med 2. åbning valgte 

vi at beholde 6. årgang på Afd. Strandgade, og det har fungeret fint. I hele 

perioden er K-eleverne blevet undervist på skolen, og der har også været fysisk 

tilstedeværelse af de elever, vi har skønnet måtte have særligt behov for det. Der 

har ikke været konstateret tilfælde af Covid-19 på Vejle Midtbyskole, hverken 

blandt elever eller personale. Der har været mange positive tilbagemeldinger fra 

både forældre og personale over den måde perioden er forløbet. Der har været 

en god stemning hele vejen rundt. 

Bestyrelsen var enige om, at forældrene har kunnet føle sig trygge under hele 

perioden. De anbefalede, at forløbet blev evalueret, og det bedste taget med 

videre. 

 

Formand:  

Intet nyt fra formanden. 

 

Elevråd: 

Elevrådet var ikke repræsenteret på mødet. 

 

 



 

 

4. Ledelsesstruktur pr. 

1.5.2020 

 

 

 

 

 

 

5. Godkendelse af 

timefordelingsplan 

 

 

 

6. Udviklingsplan 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

7. Godkendelse af 

næste års 

mødedatoer 

 

 

 

8. Forældrehenvendel-

ser 

 

 

9. Eventuelt 

 

 

 

Den 1.5.2020 fratrådte Karin Jensen sin stilling som afdelingsleder for 

indskoling og mellemtrin. I den forbindelse blev ledelsesstrukturen ændret. Som 

ny afdelingsleder for kompetenceklasser og international linje er ansat Heidi 

Krogh Lodahl. Jens Ove Dalby er blevet afdelingsleder for udskolingen, og 

Lasse Rasmussen er blevet afdelingsleder for indskoling og mellemtrin. Der er 

stor forventning til, at det bliver et stærkt ledelsesteam. 

 

 

Jens Ove Dalby gennemgik timefordelingsplanen, der tager udgangspunkt i 

Undervisningsministeriets krav. En væsentlig forskel fra tidligere er, at K-

klasserne skal undervises i hele fagrækken. 

 

 

Anne Gulbech gennemgik den nye struktur og organisering af specialtilbud på 

skolerne. Der tages udgangspunkt i elevernes behov og ikke i diagnoserne, og 

den understøtter, at eleverne så vidt muligt bliver i deres nærmiljø. Som noget 

nyt er der i rækken af tilbud placeret ”mellemformer”, som et et særligt tilbud 

mellem almen og specialtilbud. Mellemformer er en del af almendelen. Her har 

man mulighed for at understøtte børn, der har behov for mindre fællesskaber. 

Der skal udarbejdes handleplaner, hvor der tages udgangspunkt i barnets behov. 

Der lyttes til eleverne, forældrene skal inddrages, og der skal være aftaler om 

samarbejde. Målgruppen er elever hvis udvikling i en periode af deres skoletid 

har behov for støtte og særlig faglig indsats. 

Implementeringen af den nye struktur bliver skolens indsatsområde næste 

skoleår. Både ledelse og personale vil deltage i kurser. Der er udpeget en lærer 

fra hver matrikel, der får en særlig AKT-uddannelse. Vi har fået bevilget et 

kursus for hele personalet, der har fokus på, hvordan vi ser og møder børn og 

unge mennesker. 

 

 

Der har tidligere været drøftet en ændring af mødestrukturen, men denne 

drøftelse er udsat til den nye bestyrelse tiltræder. Da bestyrelsesvalget er 

udskudt pga. Covid-19 blev den foreslåede plan over næste års mødedatoer 

foreløbig godkendt. Mødestruktur tages op efter bestyrelsesvalget. 

 

 

Der har ikke været forældrehenvendelser. 

 

 

 

Anne Gulbech viste billeder af den renovering af skolegården på Afd. 

Strandgade, der påbegyndes sommeren 2020. 

 

Sidste nyt vedrørende valg til bestyrelsen er, at det forsøges afholdt inden 

sommerferien. Vi afventer en tidsplan fra forvaltningen. Alle bedes dog forsøge 

at finde mulige kandidater. Der blev tidligere på året udarbejdet en ny 

bestyrelsesfolder. Når de aktuelle datoer for valget er klar, reviderer sekretæren 

den og sender den til bestyrelsen til godkendelse, inden den deles ud til 

forældrene. 

 

 



 

 

 

Næste møde onsdag den 17.06.2020 kl. 17.30 – 18.30  

på Afd. Strandgade.  


